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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„A számok nem hazudnak! Ellentétben a Kormánnyal? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ma már nehéz találni bárkit ebben az országban, aki elhinné, hogy Önök valóban a kis é s

közepes családi gazdaságokat támogatnák. Hiába a sokat szajkózott szlogenek, hiába a

csapból is folyó hazug kommunikáció . Az igazság és az igazságot alátámasztó tények uta t

törnek maguknak. Minden kormánynak alapvetően három eszköz áll rendelkezésére a saját

mezőgazdaságának és vidékének befolyásolására : a jogi környezet, a támogatáspolitika és a

birtokpolitika. Mindhárom területen végérvényesen bebizonyosodott, hogy a magyar családo k

helyett a Fidesz-KDNP kormány a t őke oldalára állt . Nem volt véletlen, hogy a Jobbik frakci ó

az elnöki pulpitust is elfoglalta, annak érdekében, hogy a földforgalmi törvény elfogadását

megpróbálja meggátolni . Sokszor lerántottuk már a leplet a támogatáspolitikáról. Beszédes ,

hogy minden csúsztatásuk ellenére, az Önök kormányzása alatt, a hét legnagyobb érdekeltsé g

24 milliárd forintra növelte agrártámogatásokból befolyt összegét ez több, mint 50%-o s

növekedés. Nesze neked kicsik támogatása! A birtokpolitikában is csúfosan megbuktak ,

ugyanezen érdekeltségek, soha nem látott területek felett diszponálnak, jóval 100 ezer hektár

felett, ami mögött még a régi főnemesi birtokok is elbújhatnak .

Magyar Zoltá n
országgyűlési képviselő



Mindezek alapján kérdezem tisztelt Miniszter Urat, elfogadhatónak tartja, hogy a z

állami földek eladásakor a nyertes licitálók, mintegy ötöde, szerencsésebb megyékben,

harmada volt helyben élő? Miért engedik, hogy Budapest és a nagyvárosok men ő
kerületeinek, gyanús hátterű gazdagjai vigyék el a vidéki települések évszázados

örökségét a helyiek el ő l? Önök miért támogatják a pénzmosást ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . április 13 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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